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英语试卷 

第二部分英语知识运用（共两大题：满分 10 分）v.单项填空（共 10 小题：每小题 1 分，满

分 10 分）从每小题所给的 A、 B、C、D 四个选项中选出个可以填入空白处的最佳选项。 

1．（1 分）﹣﹣﹣ Can you play____ chess or____ piano？ 

﹣﹣﹣ I can play both of them.（  ） 

A．a；the B．the；the C．/；the D．the；/ 

2．（1 分）﹣﹣ Why are you late again？ 

﹣﹣ I got up____ ，but I had a____ breakfast.（  ） 

A．late；slow B．lately；fast  

C．early；fast D．early；slow 

3．（1 分）____ forget____ your family photo here tomorrow.（  ） 

A．Don't；to bring B．Not；to bring  

C．Not；to take D．Don't；to take 

4．（1 分）﹣﹣What do you think of your math teacher？ 

﹣﹣He is____ in our study and teaches____.（  ） 

A．strict；good B．strict；well  

C．kind；badly D．bad；kind 

5．（1 分）﹣____is it from here to your school？ 

﹣It is ten minutes' ride.（  ） 

A．How long B．How much C．How often D．How far 

6．（1 分）____students like English，and____like Chinese in our class.（  ） 

A．Some；others B．Others；others  

C．Some；the other D．Some；other 

7．（1 分）﹣﹣Must we hand in our English homework today？ 

﹣﹣No，you____.（  ） 

A．mustn't B．don't have to  

C．shouldn't D．don't need 

8．（1 分）﹣Why not take a map with you？ 



﹣I know that place well，so I won't （不会） _________．（  ） 

A．get up B．get out  

C．get dressed D．get lost 

9．（1 分）﹣﹣Look!There is____over there.Do you know her？ 

﹣﹣Yes，she is my friend.（  ） 

A．an 8﹣year﹣old girl B．a 8﹣years old girl  

C．a 8﹣year﹣old girl D．an 8﹣years old girl 

10．（1 分）﹣﹣Do you want to join me for dinner this evening？ 

﹣﹣____.I have time this evening!（  ） 

A．I'm sorry B．You're welcome  

C．Sure.I'd love to D．You're right 

VI.完形填空（共 2小题：每小题 10分，满分 20分）阅读下列短文，从每小题所给的 A、

B、C、D四个选项中选出一个最佳选项。 

11．（10 分）I am Kevin.I like playing football best， （1）     I can't play it very well.So I 

always ask my brother to（2）     me how to play football and I want to join the school 

Sports Club.There are many different kinds of （3）     in our school. 

    Jack and Eric are my good friends.Jack is a quiet boy.He（4）      playing the piano 

very much，so he wants to join the school（5）     Club.He often plays the piano after 

school.How about Eric？He likes（6）     ，the same as me，so he wants to join the Sports 

Club，too.Eric is a（7）     boy and he is always ready to help me.Coco is（8）     my 

good friend.She is a beautiful girl. （9）     is her favorite，so she wants to join the school 

Dance Club.Different kinds of clubs（10）     our life colorful.Do you think so？ 

 

（1）A.because B.or C.and D.but 

（2）A.thank B.help C.teach D.take 

（3）A.buildings B.clubs C.subjects D.classrooms 

（4）A.loves B.finishes C.knows D.thinks 

（5）A.Chess B.Tennis C.English D.Music 

（6）A.tennis B.basketball C.football D.baseball 



（7）A.healthy B.nice C.fat D.clean 

（8）A.always B.only C.again D.also 

（9）A.Swimming B.Dancing C.Drawing D.Singing 

（10）A.make B.tell C.ask D.want 

12．（10 分）It's Sunday morning.There are（1）     people at my home，my grandparents，

my parents，my cousin and I.We are all busy now. （2）     are my grandparents doing？

Oh，my grandfather is exercising.He is playing（3）      some balls.My grandmother is 

reading a newspaper.She is reading a story in it.She likes this story，because the story is

（4）     .Look!How happy my grandmother is!And my father is watching TV.He is 

watching CCTV news.It's his favorite（5）     .My mother is in the kitchen.She is 

cooking.She can cook delicious food.She is a（6）     mother.I love her very much.My 

cousin Scott is my uncle's（7）     .He is 10 years old.He is listening to music in my 

room.He likes music and he（8）     play the piano and the guitar，but he can't dance（9）     

sing.What am I doing？I'm using the computer，but I'm not playing games.I'm（10）     an 

e﹣mail. 

 

（1）A.four B.five C.six D.seven 

（2）A.Where B.What C.Who D.Why 

（3）A.in B.to C.at D.with 

（4）A.interesting B.boring C.short D.long 

（5）A.subject B.show C.book D.dish 

（6）A.good B.bad C.lazy D.scary 

（7）A.daughter B.brother C.son D.sister 

（8）A.must B.can C.mustn't D.can't 

（9）A.or B.but C.and D.then 

（10）A.to write B.write C.writes D.writing 

第三部分 阅读理解（共两大题，满分 5 分）Ⅶ.补全对话（共 1 小题：每小题 5 分，满分 5

分）根据对话内容，从方框内的选项中选出能填入空白处的最佳选项，其中有两个选项是



多余的。 

13．（5 分）A：Cathy! （1）     I want some help. 

B：Yes，I'm coming.What are you doing？ 

A：I want to give these books to the twins. （2）     Do you know where they are？ 

B：There are many students over there. （3）      

A：Tina is wearing blue pants and a red sweater. 

B：What about Gina？ （4）      

A：No，she is wearing a white skirt and a yellow sweater. 

B：I know. （5）      

A：Thank you.Tell them to come back. 

 

A.How do you do？ 

B.Come here，please. 

C.Let me go and find them. 

D.Can I help you？ 

E.What color of their clothes？ 

F.Is she wearing the same clothes？ 

G.But I can't find them. 

Ⅷ.阅读理解 阅读下列短文，从每小题所给的 A、B、C、D 四个选项中选出一个最佳选项。 

14．（6 分） 

My name is Molly.I work in a library.Here are the rules of the library. 

▲Don't bring any bags into the reading room. 

▲Don't eat in the reading room. 

▲Keep quiet in the library.Don't answer （接听）the phone in the reading room. 

▲You can borrow （借） three books every time （每次）and you can keep them for one 

month. 

▲You should keep the books clean. 

▲If you lose the books，you must pay for them. 

My name is Amy.I am a student.Here are the rules in my school. 



▲Don't be late for class.      ▲Don't eat in class. 

▲Don't fight.                      ▲Don't run in the hallways. 

▲Wear the school uniform on school days. 

（1）What can you do in the library？       

A.We can eat apples in the reading room. 

B.We can borrow three books at one time. 

C.We can take his bag into the reading room. 

D.We can answer the phone in the reading room. 

（2）You borrow some books from the library.How long can you keep them？       

A.For one day. 

B.For half an hour. 

C.For a week. 

D.For a month. 

（3）Which of the following is TRUE？       

A.Amy can eat in class. 

B.Amy can run in the hallways at school. 

C.Amy wears the school uniform five days a week. 

D.Molly is a student and follows the rules of the library. 

15．（6分）My name is Nana.I'm a very big animal.I live in a zoo in the UK.I have a long neck （脖

子） and long legs.I eat leaves on the trees.Do you know what animal I am？ 

    I'm Bob.I live in a zoo in Thailand.Many people like my friends and me because we're 

clever and friendly，but some people like us because of our ivory. 

    I'm Ann.I live in Australia.I am not very big.Many people come to the zoo to see me.I 

sleep a lot every day，but that's not because I'm lazy.I need a lot of sleep to help me conserve 

energy （保存能量）. 

    My name is Beibei.I am in a zoo in America now，but my home is in China.I'm black and 

white.Bamboos are my favorite food.Everyone says I'm cute.Do you like me？ 

 

（1）What animal is Bob？       



A.An elephant. 

B.A tiger. 

C.A giraffe. 

D.A panda. 

（2）Why does Ann sleep a lot every day？       

A.She is too lazy. 

B.She is not healthy. 

C.She doesn't like her zoo. 

D.She needs to conserve energy. 

（3）Who likes eating bamboo？       

A.Nana. 

B.Beibei. 

C.Ann. 

D.Bob. 

16．（8 分）Dear Mom and Dad， 

    How's everything at home？I'm having a good time here.I like Miami a lot.It's a great 

pace!Do you want to come here？You can stay at the Gibsons' house. 

    The house has six rooms.I share （共用）a room with Andy.Andy and I are great friends 

He lets me use his things，like his computer and phone.I'm using his computer now. 

    It's about dinner time here.Mr.and Mrs.Gibson are making dinner in the kitchen.Andy is 

helping his parents.Andy's little brothers Frank and Robbie are watching a soccer game on TV.I 

know，Mom，you may ask why I don't help with dinner.Well，I always do the dishes after 

dinner. 

    I am sending （发送） you a photo of the Gibson family.The boy in a blue jacket is 

Andy.Frank wears a brown T﹣shirt.The boy in a white T﹣shirt is Robbie. 

Yours， 

Joe 

（1）Who share a room？       

A.Joe and Frank. 

B.Joe and Robbie. 



C.Joe and Andy. 

D.Andy and Frank. 

（2）What is Andy doing now？       

A.Watching TV. 

B.Helping make dinner. 

C.Doing the dishes. 

D.Talking on the phone. 

（3）Who will do the dishes after dinner？       

A.Joe. 

B.Andy. 

C.Frank. 

D.Robbie. 

（4）What can we know from the passage？       

A.Joe and Robbie are brothers. 

B.The Gibsons' house isn't big. 

C.Andy wears a brown T﹣shirt. 

D.Joe's parents aren't in Miami now. 

17．（6 分）Jerry Smith is twenty﹣five.He started to work at a radio station when he finished 

school.His home is in the center of the city，there is a post office across from his work place.He 

walks to his work place every day From Monday to Friday，he gets up early，usually at six 

o'clock.He needs to have a quick breakfast and then gets to the radio station before a quarter 

past seven.People always listen to his show.He works for two years at the radio station and he 

is never late for work. 

    Jerry Smith likes his job and also likes doing sports.From Monday to Friday he usually 

runs for half an hour after work.On weekends he always plays basketball with his friends in the 

afternoon.It's his favorite sport.Sometimes he goes swimming with his family.He does lots of 

exercise，so he is really healthy.For food，he likes vegetables and fruit best.He also likes 

chicken and he says it is delicious.He doesn't like ice﹣cream because it is not good for his 

teeth. 

 



（1）What time does Jerry usually get to his work place？       

A.At 6 o'clock. 

B.Before seven fifteen. 

C.Before a quarter to seven. 

D.After a quarter past seven. 

（2）What is Jerry's favorite sport？       

A.Running. 

B.Playing badminton. 

C.Swimming. 

D.Playing basketball. 

（3）What's the main idea of this passage？       

A.Jerry's happy life. 

B.What Jerry does on weekends. 

C.Jerry's favorite sport and food. 

D.How Jerry works on weekdays. 

18．（8 分）It's important for children to get to school safely every day.For them，there is a new 

program（项目）called "Free Home to School Transport".It gives children free bus rides to 

school.But to have the free trip，people in the program have to think about how old they are，

what school they go to and where the children live.Children can have the free trip if： 

    *They are between 5 and 16 years old； 

    *They go to the nearest school； 

    *They walk farther than the statutory distance（比法定距离远）：2 miles for students 

under 8；3 miles for students aged above 8. 

    Children can also take the free transport if they have problems in walking or there is no 

safe way for them.A safe way usually has a crossing with the traffic lights. 

    There are also free home to school travel policies for poor children.You can find out more 

on the Internet and see if your children are qualified（符合条件）. 

 

（1）What can the program help children to do？       

A.Have free meals at school. 



B.Go to school quickly. 

C.Take the free buses to school. 

D.Know well about traffic rules. 

（2）What kind of children can join in the program？       

A.A 7﹣year﹣old boy who has problems in walking. 

B.A 13﹣year﹣old girl who walks 2 miles to school every day. 

C.A 4﹣year﹣old boy who goes to the nearest school. 

D.A 6﹣year﹣old girl who walks 1 mile to school. 

（3）What does the underlined word "policies" mean in Chinese？       

A.路线 

B.方法 

C.政策 

D.席位 

（4）Where can you read the passage？       

A.On TV. 

B.In a storybook. 

C.In a club. 

D.On the Internet. 

19．（6 分）阅读下面短文，并用英语回答问题（ 请注意每小题后面的词数要求）。 

    In America，students go to school from Monday to Friday.Classes always finish at about 3：

00 pm.So they have a lot of free time for after school activities.For American students，there 

are two main（主要的） kinds of after school activities. 

    The first kind is in school， such as school clubs， sports meetings and school 

shows.Students like school clubs best.There are many clubs for them to join.Most students join 

one club.Some even join two or more clubs.On weekdays，many students play sports in school. 

    The second kind is out of school.In America，many zoos，parks，libraries and museums are 

free for students.Students usually go to different places.They think they can learn a lot 

there.Some students like to go to the summer camp.They think it is more interesting. 

    After﹣school activities are popular in America.They are very important to students. 

 



（1）When do classes always finish in America？（不超过 10 个词） 

      

（2）What do many students do in school on weekdays？（不超过 5 个词） 

      

（3）Why do some students like to go to the summer camp？（不超过 10 个词） 

      

第四部分写 （共两大题，满分 5 分）Ⅸ.单词拼写（共 5 小题：每小题 1 分，满分 5 分）根

据首字母及汉语提示，完成下列单词的拼写，使句意明确，语言通顺。 

20．（1 分）There are n        （九十） students in the meeting room. 

21．（1 分）My favorite food is chicken.It t       （尝起来） delicious. 

22．（1 分）The cute dog is s       （睡觉） under the table now. 

23．（1 分）I want to visit some beautiful v       （村庄） in your hometown. 

24．（1 分）My dog is very s       （聪明的） .It can walk on two legs. 

X.书面表达（共 1 小题；满分 20 分） 

25．（20 分）学生应当遵守学校的规章制度。请根据以下要点提示，以"School Rules"为题，

叙述中学生应遵守的一些规章制度，并谈谈你的看法。要点如下： 

    （1）在课堂上要认真听老师讲课，不带食物进教室，保持教室安静、整洁； 

    （2）课后要按时完成作业； 

    （3）在学校，要穿校服； 

    （4）保护学校的一草一木； 

    （5）与老师和同学们友好相处。 

    注意： 

    （1）词数 80 左右； 

    （2）可适当增加细节，以使行文连贯； 

    （3）文中不能出现与本人相关的信息； 

    （4）开头已给出，不计入总词数。 

    参考词汇：保护 protect；与……好相处 get on well with... 

 

School Rules 

    Every school has rules for students.As students，we must follow them.                       
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参考答案与解析 

第二部分英语知识运用（共两大题：满分 10 分）v.单项填空（共 10 小题：每小题 1 分，满

分 10 分）从每小题所给的 A、 B、C、D 四个选项中选出个可以填入空白处的最佳选项。 

1．（1 分）﹣﹣﹣ Can you play____ chess or____ piano？ 

﹣﹣﹣ I can play both of them.（  ） 

A．a；the B．the；the C．/；the D．the；/ 

【分析】——你会下棋还是弹钢琴？ 

——我两个都会。 

【解答】chess"象棋"，棋类运动之前不加冠词；piano"钢琴"，乐器之前加定冠词。 

故选：C。 

2．（1 分）﹣﹣ Why are you late again？ 

﹣﹣ I got up____ ，but I had a____ breakfast.（  ） 

A．late；slow B．lately；fast  

C．early；fast D．early；slow 

【分析】——你为什么又迟到了？ 

——我起得很早，但早餐吃得很慢。 

【解答】A.late 晚的，迟的（形容词）；slow 慢的（形容词）；B.lately 近来，不久前（副

词）；fast 快速的（形容词），迅速地（副词）；C.early 早期的（形容词），早（副词）；fast

快速的（形容词），迅速地（副词）；D.early 早期的（形容词），早（副词）；slow 慢的（形

容词）。根据句中"but" 可推测，第一空应为副词"早"修饰动词词组 got up；第二空应为形

容词"慢"作定语。 

故选：D。 

3．（1 分）____ forget____ your family photo here tomorrow.（  ） 

A．Don't；to bring B．Not；to bring  

C．Not；to take D．Don't；to take 

【分析】明天别忘了把你的全家福带来。 

【解答】根据题干，可知句子省略了主语，是否定祈使句，用 don't+动词原形开头。由

here 可知把照片带来，用 bring。 



故选 B。 

4．（1 分）﹣﹣What do you think of your math teacher？ 

﹣﹣He is____ in our study and teaches____.（  ） 

A．strict；good B．strict；well  

C．kind；badly D．bad；kind 

【分析】——你觉得你的数学老师怎么样？ 

——他对我们的学习很严格，教得很好。 

【解答】strict "严格的"，形容词；kind"和善的"，形容词；bad"糟糕的"，形容词；good"

好的"，形容词；well"好"副词、"身体好的"形容词；badly"糟糕地"，副词。be strict in"对……

很严格"，固定短语，故空一应是 strict；空二是修饰动词，应用副词，故排除 AD 项，根

据前句"他对我们的学习很严格"可知，应是教得很好，故空二应用 well。 

故选：B。 

5．（1 分）﹣____is it from here to your school？ 

﹣It is ten minutes' ride.（  ） 

A．How long B．How much C．How often D．How far 

【分析】——从这里到你们学校有多远？ 

——10 分钟的车程。 

【解答】A.How long 多久，提问时段；B.How much 多少，提问不可数名词；C.How often

多久一次，提问频率；D.How far 多远，提问距离；根据题干 It is ten minutes' ride.可知问

的是距离。 

故选：D。 

6．（1 分）____students like English，and____like Chinese in our class.（  ） 

A．Some；others B．Others；others  

C．Some；the other D．Some；other 

【分析】我们班有些学生喜欢英语，有些学生喜欢汉语。 

【解答】some"一些"；others"别的人或物"，表示泛指；the other"两者当中的另外一个"；

other"别的、其他的"。根据空后"students"可知，空一应用 some；空二应用 others＝some 

students。 

故选：A。 

7．（1 分）﹣﹣Must we hand in our English homework today？ 



﹣﹣No，you____.（  ） 

A．mustn't B．don't have to  

C．shouldn't D．don't need 

【分析】﹣﹣我们今天必须交英语作业吗？ 

﹣﹣不，你不必。 

【解答】以 must 开头的一般疑问句，肯定回答是：Yes，主语+must.否定回答是：No，

主语+needn't 或者 No，主语+don't/doesn't have to. 

故选：B。 

8．（1 分）﹣Why not take a map with you？ 

﹣I know that place well，so I won't （不会） _________．（  ） 

A．get up B．get out  

C．get dressed D．get lost 

【分析】﹣为什么不随身带幅地图呢？ 

﹣我非常了解那个地方，所以我不会迷路． 

【解答】答案：D 

根据题干 I know that place well，so I won't…我非常了解那个地方，所以我不会…，结合

选项，推出是"不会迷路"，A．起床 B．出去 C．打扮 D．迷路，D 符合题意，故选 D． 

9．（1 分）﹣﹣Look!There is____over there.Do you know her？ 

﹣﹣Yes，she is my friend.（  ） 

A．an 8﹣year﹣old girl B．a 8﹣years old girl  

C．a 8﹣year﹣old girl D．an 8﹣years old girl 

【分析】﹣﹣看！那边有一个 8 岁的女孩。你认识她吗？ 

﹣﹣是的，她是我的朋友。 

【解答】an eight﹣year﹣old girl 一个 8 岁的女孩；eight﹣year﹣old 作前置定语，应用连

词符号接，中间的名词 year 不能用复数，eight 以元音音素开头，用 an。 

故选：A。 

10．（1 分）﹣﹣Do you want to join me for dinner this evening？ 

﹣﹣____.I have time this evening!（  ） 

A．I'm sorry B．You're welcome  

C．Sure.I'd love to D．You're right 



【分析】﹣﹣今晚你想和我一起吃晚饭吗？ 

﹣﹣当然，我很乐意。今晚我有时间！ 

【解答】A.对不起；B.不客气；C.当然，我很乐意；D.你说得对。根据句意﹣﹣今晚你

想和我一起吃晚饭吗？﹣﹣今晚我有时间！可知横线处填"当然，我很乐意"。 

故选：C。 

VI.完形填空（共 2小题：每小题 10分，满分 20分）阅读下列短文，从每小题所给的 A、

B、C、D四个选项中选出一个最佳选项。 

11．（10 分）I am Kevin.I like playing football best， （1） D I can't play it very well.So I always 

ask my brother to（2） C me how to play football and I want to join the school Sports 

Club.There are many different kinds of （3） B in our school. 

    Jack and Eric are my good friends.Jack is a quiet boy.He（4） A  playing the piano 

very much，so he wants to join the school（5） D Club.He often plays the piano after 

school.How about Eric？He likes（6） C ，the same as me，so he wants to join the Sports 

Club，too.Eric is a（7） B boy and he is always ready to help me.Coco is（8） D my good 

friend.She is a beautiful girl. （9） B is her favorite，so she wants to join the school Dance 

Club.Different kinds of clubs（10） A our life colorful.Do you think so？ 

 

（1）A.because B.or C.and D.but 

（2）A.thank B.help C.teach D.take 

（3）A.buildings B.clubs C.subjects D.classrooms 

（4）A.loves B.finishes C.knows D.thinks 

（5）A.Chess B.Tennis C.English D.Music 

（6）A.tennis B.basketball C.football D.baseball 

（7）A.healthy B.nice C.fat D.clean 

（8）A.always B.only C.again D.also 

（9）A.Swimming B.Dancing C.Drawing D.Singing 

（10）A.make B.tell C.ask D.want 

【分析】文章主要介绍作者和作者的好朋友的兴趣爱好，并总结不同种类的俱乐部使我



以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如

要下载或阅读全文，请访问：https://d.book118.com/87800112211

7006027
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